
PROTOKÓŁ NR 28/12

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 29 listopada 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

4. Mirosław Górecki,

5. Wiesława Kuchejda.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza projektu budżetu na 2013 r. dla jednostek oświatowych Kowar.

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury prowadziła przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad. 2 Radni wstępnie zapoznali się z projektem budżetu na 2013 rok dla jednostek oświatowych i  

kulturalnych w naszym mieście. Jest to propozycja bardzo „oszczędnościowa”. Nastąpią w niej zmiany wz. z  

uchwałą o podatkach na rok 2012 oraz innych.  Dlatego radni zdecydowali  że konieczne będzie ponowne 

spotkanie komisji w tym temacie.

Ad.  3  Wciąż  brak  odpowiedzi  z  PKS  „Tour”  ws.  dowozu  gimnazjalistów  z  Krzaczyny  do  szkoły 

(konkretnie do przystanku autobusowego przy Dworcu PKP w Kowarach).

Radni prosili o informacje na temat przetargu na dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół specjalnych w 

Jeleniej Górze. Przetarg odbył się w październiku 2012 r., jeden z uczestników przetargu nie zgodził się z jego 

wynikiem.  Złożył  odwołanie  do  Krajowej  Izby  Odwoławczej  w  W-wie,  która  przyznała  mu  rację.  Miasto  

poniosło koszty ok. 10 tys. zł i zostało zobowiązane do ponownej weryfikacji ofert.

Następna  sprawa  dotyczyła  dowozu  do  SP  1  w  Kowarach  dziecka  uczęszczającego  do  oddziału 

przedszkolnego, który zamieszkuje przy ul. Pstrowskiego.

Radni zajmowali się już sprawą dowozu dzieci do szkół z ul Pstrowskiego i Zamkowej. Wbrew wnioskom,  

które podjęli radni dzieci z tych ulic wciąż dowożone są do SP 1. W związku z zaistniałą sytuacją Radni stoją  

na  stanowisku,  że  również  Daniel  powinien  być  dowożony  do  szkoły  na  takich  samych  warunkach  jak 

pozostałe dzieci z ul. Zamkowej i Pstrowskiego. 
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Jednocześnie zwracają uwagę na konieczność usytuowania w tej okolicy przystanku dla szkolnego autobusu i 

zwrócenie uwagi na bezpieczeństwo wsiadających i wysiadających. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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